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Datum: 12. 1. 1987

ZAPISNIK
6. skupnega zasedanja zborov Skupščine Ljubljana-Šiška, ki je bilo
,23. decembra 1986 ob 15.30 uri v prostorih SO Ljubljana-Šiška,
Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je pričel in vodil predsednik skupščine, tov. Rado Roter.
Pred začetkom skupnega zasedanja je prisotne obvestil, da je

pisno pripombo k dnevnemu redu posredovala delegatska skupina
in svet za DPS pri OK ZSMS Ljubljana-Šiška, in sicer je predlagala
umik 6. točke dnevnega reda, ki po njihovem mnenju ne sodi v
pristojnost družbenopolitičnega zbora. Predsednik skupščine je
pojasnil, da je omenjena točka uvrščena na dnevni red v skladu z
dogovorotn s predsedniki zbororv, kot tudi osnutek proračuna
občine, da bo tudi družbenopolitični zbor ustrezno informiran o
splošni porabi v občini in Ljubljani, seveda pa je sprejem obeh
aktov v pristojnosti zbora združenega dela in zbora krajevnih
skupnosti.

Po razpravi, v kateri sta sodelovala predstavnik mladine in
predsednik skupščine, so prisotni soglasno sprejeli naslednji

DNEVNl RED:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in imunitetna

vprašanja delegatov zbora združenega dela in zbora krajevnih
skupnosti ter poročilo predsednice komisije za verifikacijo poobla-
stil in imunitetna vprašanja družbenopolitičnega zboja

2. Potrditev zapisnika 4. in 5. skupnega zasedanja
3. Podelitev nagrad in priznanj Občinske raziskovalne skupnosti
za inovativno in raziskovalno dejavnost za leto 1986

4. Predlog resolucije o politiki izvajanja družbenega plana
občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1986-1990 v letu 1987

6. Predlog resolucije o politiki izvajanja družbenega plana
mesta Ljubljane za obdobje 1986-1990 v letu 1987

7. Osnutek odloka o proračunu občine Ljublana-Šiška za leto
1987

8. a) Program dela zborov skupščine občine Ljubljana-Šiška za
leto 1987

b) Periodični program dela zborov obfinske skupščine za I.
trimesečje 1987

K 1. točki dnevnega reda:
Predsedujoči zbora združenega dela, tov. Brane Lampret je v

komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja zbora
predlagal naslednje delegate:

- za predsednika tov. Rotter Vilija
8 za člana tov Gorišek Janeza in
- za člana tov. Dovč Karmen
Delegati zbora združenega dela so predlagano komisijo soglasno

izvolili. Predsednik komisije je poročal, da je na seji zbora od 61
delegatskih mest v zboru, prisotnih 33 delegatov.

Predsednik zbora krajevtiih skupnosti, tov. Alojz Izlakar je v
komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja zbora
predlagal naslednje delegate:

- za predsednika tov. Zlatner Janeza

- za člana tov. Golob Jožeta in
- za člana tov. Žnidaršič Cvetko
Predlagano komisijo so delegati zbora krajevnih skupnosti

soglasno izvolili. Predsednik komisije je poročal, da je na seji
zbora od 32 delegatskih mest v zboru, prisotnih 21 delegatov.

Predsednica komisije za verifikacijo pooblastil in imunitetna
vprašanja družbenopolitičnega zbora je poročala, da je od 25
delegatskih mest v zboru na seji prisotnih 19 delegatov.

K 2. točki dnevnega reda:
Pisnih pripomb na zapisnik 4. in 5. skupnega zasedanja zborov

nismo prejeli. Brez razprave so delegati vseh treh zborov zapisnik
4. in 5. skupnega zasedanja soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
Predsednik skupščine, tov. Rado Roter je na predlog Odbora za

pospeševanje inovacijske in raziskovalne dejavnosti v imenu razi-
skovalne skupnosti občine Ljublana-Šiška izreke! priznanje za
vzpodbujanje množične inovativne dejavnosti poslovodnim orga-
nom organizacij združenega dela, od koder izhajajo nagrajeni
inovatorji in raziskovalci in v skladu s sklepom skupščine Razisko-
valne skupnosti podelil diplome:

- Jožetu Puklu
Iskra Avtomatika TOZD Razvojni inštitut, Ljubljana

- Radu Dvoršaku
SOZD Slovin Lubljana
- Dušanu Brekiču
Aero TOZD Tovarna celuloze in papirja, Medvode
- Vinku Pevcu •
DO Donit, TOZD Filtri, Medvode
- mgr. Mariji Lešnjak
DO Lek TOZD Farmacija, Ljubljana
- dr. Mihi Kremser '
DO Lek TOZD Kemija, Mengeš
- Ježetu Kavtičniku
DO Lek TOZD Kozmetika, Lendava
- Marku Štularju
Iskra — Center za elektrooptiko, Ljubljana
dr. Borisu Cibicu
UKC - Bolnica dr. Petra Držaja, Ljubljana '
- Juriju Butini
Iskra TOZD TV Pržan, Ljubljana
V skladu s sklepom skupščine Raziskovalne skupnosti občine

Ljubljana-Šiška za leto 1986 pa je podelil naslednja priznanja in
nagrade za pomembnejše raziskovalne in inovacijske dosežke v
letu 1985:

- 2 veliki plaketi z denarnimi nagradami — 9 avtorjem:
1. Delavcem Iskre Avtomatike - TOZD Razvojni inštitut
Milan Kosmač, Ljubo Pogačnik, Branko Semolič, Mitja

Skvarča, Zdravko Zore
Nagrajeni so za večletno razvojno delona raziskavi »Regulator

glavnega programa na obdelovalnih strojih«
2. Delavcem razvojnega sektorja SOZD Slovin, Ljubljana, pod

vodstvom Petra Klemenčiča:
Irena Šepec, Darinka Trost, Drago Vavpotič
- za razvijanje nove kategorije pijač z imenom »Coolerji«
- 3 diplome z denarnimi nagradami:
1. Janku Čučku, delavcu DO Donit Medvode, TOZD Inštitut

za izum, za inovciji, izdelani v sodelovanju s tovarišem Francem
Jurgele, in sicef:

a) »Postopek za regeneracijo smol in topil« in
b) »Postopek ločevanja surovin lahko hlapnih aromatov v

hladnem«.
2. Francu Jergele, delavcu DO Donit Medvode TOZD Inštitut

za izum, za inovaciji, izdelani v sodelovanju s tov. Jankom Čuč-
kom in sicer:

a) »Postopek za regensracijo smol in topil« in
b) »Postopek ločevanja surovin lahko hlapnih aromatov v

hladnem« ter
c) »Naprava za kontinuirano zlepljanje gub izdelka, katerega

glavni sestavni del so gube«.
3. Skupini delavcev iz Aera TOZD Tovarna celuloze in papirja

Medvode, pod vodstvcn Alojza Mesterla
Dušan Murovec, Marko Robida, Alojz Smrekar, Boris Tavčar,

Rafael Tratnik, Bojan Trtnik, za inovacijo »Povečanje obratov-
nega časa sit v sitovi skupini«-

- Knjižne nagrade z diplomami:
1. Ivanu Bernardu, Jožetu Gorišku, Marjanju Lipušu zaposle-

nim v DO Donit Medvode, TOZD Filtri, za tehnično izboljšavo
»Naprava za postavljanje filtrov Camman«.



2. Velki Velkovski, Tomažu Kastanetu, zaposlenima v DO
Lek, Ljubljana, za »Koristne predloge v proizvodnji linij Intal«.

3. Zoltanu Huzimcu
zaposlenemu v DO Lek TOZD Kozmetika, Lendava, '
za tehnično izbojšavo »Črpalka za nanašanje lepila na etiketirko
Ronchi«.

4. Viktorju Goropečniku in Janku Pavliču, zaposlenima v DO
Lek Ljubljana, TOZD Kemija, Mengeš za tehnično izboljšavo
»Izdelava polnilca praškastih in granuliranih materialov«.

5. Branku Colariču, Andreju Demšarju, Matjažu Ilnikarju,
Janezu Lindavu, Slavku Rusu, Ani Švajger, zaposlenim v Iskri -
Centru za elektrooptiko, Ljubljana, za postopek »Napredovanja
dielektričnih materialov«.

6. Dr. Sonji Rupenovič, zaposleni v UKC - Bolnica dr. Petra
Držaja, za »Raziskavo sprememb metabolizma spolnih hormončv
pritolnicah z avtoimunsko boleznijo«.

7. Alojzu Žerovniku, zaposlenemu v Iskri TOZD TV Pržan, za
»Uvajanje v proizvodnjo več pnevmatskih avtomatskih naprav«.

K 4. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev je podal tov. Hočevar Petet, predsednik
izvršnega sveta SO Ljubljana-Šiška.

Pri obravnavi te točke je bil prisoten tudi tov. Ravnikar -
podpredsednik izvršnega sveta Skupščine mesta Ljubljane.

O tej točki sta razpravljala Občinski svet ZSS in OK SZDL -
stališča so delegati prejeli na mizo, prav tako tudi spreminjevalne
predloge, ki jih je predložil izvršni svet občinske skupščine.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti
oziroma konference delegacij:

Stanežiče-Medno - zahteva, da se končno zgradi obodna cesta
za Stanežiče, saj gradnja poteka že četrto leto.

Podutik — k 6. točki — Trgovina — želi pojasnilo, kakšne vrste bo
market v Podutiku oz ali bo prehrambene vrste.

K 9. točki - Drobno gospodarstvo - delegacija se sicer strinja z
gradnjo stanovanjsko-delavniških objektov v soseski ŠS 3/1 Podu-
tik, vendar pogrešajo uslužnostno obrt.

Hinko Smrekar - sprašujejo, koliko je v resoluciji upoštevano
dejstvo, da samoprispevek TV. ni uspel. Predlagajo dopolnitev z
ureditvijo Beljaške ulice.

Bratov Babnik — v poglavju — Drobno gospodarstvo — predla-
gajo, da se v tretjem odstavku črta gradnja poslovnih prostorov
DO Usluga. K poglavju III/4 - Stanovanjsko gospodarstvo -
predlagajo, da se takoj začnejo pripravljati sanacijski načrti za vse
bloke v Ulici Franca Nllakarja.

Zgornja Šiška - k poglavju III/3 - Komunalno gospodarstvo -
predlagajo dopolnitev z rekonstrukcijo ceste Pod hribom.

Edvarda Kardelja - Ocenjujejo, da je resolucija primerna.
Poudarjajo pa, da bi morali ugotavljati vzroke ip odgovornost, da
posamezne planirane naloge v letu 1986 niso bile uresničene.

Sora - poglavje IV - Socialni razvoj - predlagajo, da se besedilo
pri področju naložb dopolni s tekstom, ki glasi:

»V okviru pripravljalnih del za gradnjo nadomestne stoletne šole
v Sori bomo pridobili potrebno zemljišče«.

Na jami - Delegacija se ne strinja s formulacijo zadnjega
odstavka 5. poglavja predloga resolucije, to je krajevne skupnosti,
predlaga da naj se glasi:

»Na podlagi stališč 7. seje zbora krajevnih skupnosti in zaključ-
kov razprav v organih KS je potrebno takoj pripraviti vse potrebne
akte, s katerimi se bodo urejale medsebojne pravice, obveznosti in
odgovornosti med organi KS in delovno skupnostjo oz. delavci
zaposlenimi v KS«.

Konferenca delegacij, št. 3 - DO Energetika - k točki, 2 -
Energetika - ugotavljajo, da dejansko ne gre za nikakršno nadalje-
vanje z vgrajevanjem razdelilnikov in termostatskih ventilov, niti v
bodoče v KEL tega ni mogoče izvajati. Zato konferenca delegacij
predlaga amandma k predlogu resolucije, in sicer predlagajo, da se
omenjeni stavek v tej točki glasi:

»V komunalni energetiki Ljubljana bomo zgradili napravo za
termično pripravo vode ter nadaljevali z vgrajevanjem kalorime-
trov v posameznih objektih, da bodo uporabniki ekonomsko sti-
mulirani za varčevanje z energijo.

V razpravi so sodelovali tov. Braune - delegat DPZ, tov. Roter
in tov. Hočevar, ki je obrazložil stališča izvršnega sveta do posa-
meznih spreminjevalnih predlogov delegatov in delegacij.

Po razpravi so delegati vseh treh zborov soglasno sprejeh na-
slednje
SK.LEPE:
' 1. Skupščina sprejema predlog resolucije o politiki izvajanja

družbenega plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje 1986-1990 v
letu 1987 s spreminjevalnimi predlogi IS, in sicer:

1.
K poglavju II - Naloge in usmeritve na gospodarskem področju

— v točki 2. Energija - se zadnji stavek tretjega odstavka spremeni
tako, da glasi: »v Komunalni energetiki Ljubljana bodo zgradili
napravo za termično pripravo vode ter nadaljevali z vgrajevanjem
kalorimetrov v posameznih objektih, da bodo uporabniki ekonom-
sko stimulirani za varčevanje z energijo.«

II.
K poglavju II — Naloge in usmeritve na gospodarskem področja

— v točki 3. Industrija - se črta besedilo tretjega odstavka in
nadomesti z naslednjim besedilom:

»Organzacije združenega dela, predvsem tiste, ki delajo za izvoz
in imajo zagotovljene domače surovine in reprodukcijski material
ter zagotavljajo najhitrejši neto devizni efekt, bodo modernizirale
in rekonstruirale proizvodnjo ter izboljšale nivo organizacije dela.

Na podlagi ocen o povpraševanju na tržišču bodo organizacije
združenega dela v svojih planskih aktih opredelile pogoje usvaja-
nja večizmenskega dela, v svojih planskih aktih opredelile pogoje
uvajanja večizmenskega dela, ob upožtevanju predpisov, ki urejajo
nočno delo žensk.

Pri zaposlovanju novih delavcev morajo organizacije združenega
dela upoštevati družbene dogovore in samoupravne sporazume o
zagotavljanju minimalnih standardov ter politiko nagrajevanja po
delu.«

III.
K poglavju II - Naloge in usmeritve na gospodarskem področju

— v točki 5. Promet in zveze — se v drugem odstavku za besedo
»Kompas« doda beseda: »Jugoslavija«.

IV.
K poglavju III - Razvoj v prostoru in varstvo okolja - 1.

Prostorski razvoj -
- v točki 1. Izdelali bomo programske zasnove za naslednja

območja - se doda: »ŠR 6/3 - Stanežiče«
- v točki 2. Izdelali bomo posebne strokovne podlage za nasled- •

nja območja se doda: »ŠS 1/1 - Stara Šiška (del)«
- v točki 3. izdelali bomo prostorske izvedbene načrte (zazidalni

načrti in ureditveni načrti) se črta sedma alinea in se nadomesti z
besedilom:

»ŠI-4/1, ŠO-6/1, ŠP-6/1 - Šentvid«
- v sedmem odstavku se v II. prioriteti črta četrta alinea in se

dodajo naslednje alinee:
»- Š 4 - Dravlje
- Š 5 - Stegne
- Š 6 - Stanežiče-Vižmarje«
V.
K Poglavju III - Razvoj v prostoru in varstvo okolja - se v točki

2. Urejanje stavbnih zemljišč črta besedilo zadnjega odstavka.
VI.
K poglavju III - Razvoj v prostoru in varstvo okolja - se v točki

3. Komunalno gospodarstvo - a) Cestno omrežje za besedilom:
»rekonstrukcijo ceste Selo — Utik« doda besedilo: »in rekonstruk-
cijo ceste Pod hribom«.

VII.
K poglavju III - Razvoj v prostoru in varstvo okolja - se v točki

4. Stanovanjsko gospodarstvo v četrtera odstavku črta besedilo ŠS
6/4 -Stanežiče« in se nadomesti z besedilom: »ŠS 6/5 - Stanežiče«.

VIII.
K poglavju IV. - Socialni razvoj -se v drugem odstavku doda

nova alinea, ki se glasi:« — pridobili potrebno zemljišče za gradnjo
šole v Sori«.
IX.

K poglavju V. - Krajevne skupnosti - črta se besedilo zadnjega
odstavka in se nadomesti z naslednjim besedilom: »Na podlagi
stališč zbora krajevnih skupnosti Skupščine občine Ljubljana-Šiška
in zaključkov razprav v organih KS je potrebno takoj pripraviti vse
potrebne akte, s katcrimi se bodo urejale medsebojne pravice,
obveznosti in odgovornosti med organi krajevnih skupnosti in
delovno skupnostjo oziroma delavci, zaposlenimi v krajevnih
skupnostih.«

2. Skupščina sprejema predlog resolucije o politiki izvajanja
družbenega plana občine Ljublana-Šiška za obdobje 1986-1990 v
letu 1987 s predhodno sprejetimi spreminjevalnimi predlogi.

3. Skupščina zadolžuje Izvršni svet, da pripravi čistopis resolu-
cije in jo na ustrezen način objavi.

K 5. točki dnevnega reda

Uvodno obrazložitev je podal tov. Hočevar Peter, predsednik
IS. O tej točki je razpravljala tudi OK SZDL - stališča so delegati
prejeli na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije oziroma konference
• delegacij: Edvarda Kardelja - opozarjajo na neusklajenost z repu-



bliško resolucijo, glede na naloge in obveznosti za zaščito in
očiščenje vod reke Save. Menijo, da je treba poleg centralne
čistilne naprave v Zalogu razmisliti tudi o tistih območjih, !» jih
kanalizacija ne zajema. Takšno je npr. območje vseh krajevnih
skupnosti na levi strani Save.

Intenzivno je treba nadaljevati priprave za sanacijo toplarne v
Mostah.

Konferenca delegacij št. 15 — Lck — na strani 12 je navedeno, da
bodo na področju visokega izobraževanja zagotovljeni pogoji za
postopen prehod na štiriletni visokošolski študij v pedagoški usme-
ritvi. Višje in visoke šole Univerze Edvarda Kardelja bodo pripra-
vile samoupravni sporazum o združevanju dela sredstev amortiza-
cije nepremičnin za tekoče investicijsko vzdrževanje nepremičnin,
s čemer bi pripomogli k izboljšanju prostorskih pogojev za izvaja-
nje izobraževalnega in raziskovalnega dela.

Konferenco zanima ali to pomeni dodatno materialno obvpz-
nost.

Izvršni svet je posredoval naslednje spreminjevalne predloge:
1. v poglavju IV. podtočka 6 na strani 9 se doda naložba: PAP -

TOZD Proizvodnja
- izgradnja skladiSča in stavbe za razvoj
- posodabljanje in razširitev proizvodnih zmogljivosti.
2. V program priprave prostorskih izvedbenih aktov v letu 1987

je na strani 18 potrebno opraviti naslednje spremembe:
a) za občino Ljublana-Siška se pri zazidalnih načrtih črta »ZN

ŠS 3/5« in doda »ZN ŠP 6/1 Šport-oprema«..
Črtanje ZN ŠS 3/5. utemeljujemo z veliko problematiko pri

sprejemanju tovrstnega planskega akta, za ŠP 6/1 Šport-oprema pa
smatramo, da ga je potrebno ptekvalificirati iz ureditvenega v
zazidalni načrt.

b) Pri ureditvenih načrtih se dznaka ŠP 4/1 ob Celovški cesti
pravilno glasi: »ŠP 4/1 AvtotehnaL«.

c) Na strani 19 se pri prostorskih ureditvenih pogojih dopolnita
naslednji oznaki: ŠS 6 Stanežiče^Vižmarje in Š 15 Golo brdo -
Žlebe (namesto Š 16 Golo brdo).

Spreminjevalni predlog je redakcijske narave.
3. Pri pregledu predloga naložb na področju družbenih dejavno-,

sti je potrebno uvrstiti še naslednji naložbi:
a) Naložbe iz združenih sredstev amortizacije.
Pridobitev potrebnega zemljišča za gradnjo šole v Sori.
b) Pri objektih iz. programa Satnoprispevka III. je potrebno

dodati alineo: »Izdelava projektne dokumentacije za izgradnjo
prizid! a pri OŠ Hinko Smrekar«.

V razpravi so sodelovali tov. Čimerman - delegat DPZ, tov.
Ogorelec Peter - predsednik Kortiiteja za urejanje prostora, tov.
Roter Rado in deiegat Komunalne energetike.

Po razpravi so delegati vseh treh zborov soglasno sprejeli na-
slednji
SKLEP:

Delegate za seje SML poobla&amo, da glasujejo za sprejem
predloga resolucije o politiki izvajanja družbenega plana mesta
Ljubljanezaobdobje 1986-1990vletu 1987,stem, dauveljavljajo
podane predloge in pripombe izvfšnega sveta in konfeience dele-
gacij št. 15 - Lek.

K 6. točki dnevnega rcda:
Pisnih pripomb nismo prejeli. Brez razprave so delegati soglasno

sprejeli naslednji
SKLEP:

Skupščina sprejema osnutek dogovora o oblikovanju in razpore-
janju sredstev splošne porabe v občinah in mestu Ljubljana za leto
1987.

K 7. točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev jc podal predsednik izvršnega sveta, tov.

Peter Hočevar. O tej točki je razpravljala tudi statutarno-pravna
komisija - stališča so delegati prejbli na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti:
Zgornja Šiška - menijo, da bi morali sredstva, ki so zdaj

namenjena računovodstvu delovne skupnosti, nameniti delovni
skupnosti, saj računovodstvo, kot tiel te delovne skupnosti ne
more imeti posebnega statusa in biii financirano direktno a prora-
čuna, medtem, ko se ostala sredstva nakazujejo krajevnim skupno-
stim.

Komandanta Staneta II — sprašujejo za kakšne namene se pora-
bijo sredstva. ki jih namenjamo sofinanciranju RTC Krvavec in
katera DPS Ljubljane tudi sofinancira center ter kakšne pristojno-
sti oz. nadzor nad uporabo sredstev ima občina.

Hinko Smrekar - sprašujejo:
- postavka 14 - Zakaj je ta postavka večja - prispevek večji kot

je porast proračuna? Zakaj moramo več združevati za mesto, kot
pa so ostali indeksi?

- postavka 23 - kaj je zajeto v redni dejavnosti in zakaj prostor-
ski - planski izvedbeni načrti nimajo nobene postavke?

- postavka 25., 26 - Zakaj se ta sredstva toliko povečujejo?
Konferenca delegacij št. 13 — Predlagajo. da se v prihodnje v

rebalansih proračuna prikažejo indeksi planiranih sredstev glede
na porabljena sredstva.

Brez razprave so delegati zbora združenega dela in zbora krajev-
nih skupnosti soglasno sprejeli naslednji

SKLEP:
Skupščina sprejema osnutek odloka o proračunu občine Ljub-

ljana-Siška za leto 1987 s podanimi pripombami delegacij in konfe-
rence delegacij, statutarno pravne komisije, ki se posredujejo
predlagatelju, da jih prouči in upošteva pri pripravi predloga
odloka oz. obrazloži tiste, katerih ne bo mogel upoštevati.

K 8. točki dnevnega reda:
Prediog za dopolnitev periodičnega programa dela je posredoval

Občinski svet ZSZ Ljublana-Šiška, in sicer: predlaga dopolnitev
januarske seje zborov s problčmatiko stanovanjskega gospodarstva
v občini.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih skupnosti:
Milan Majcen -
1. Delegacija meni, da bi vsi zbori obravnavali poročila Komu-

nalnih organizacij, ki jih morajo predložiti zboru skupSčine mesta
Ljubljane v zvezi z obravnavo poiočil o delovanju komunalnih
organizacij, ki je bilo 4. 12. 1986.

Predsednik skupščine je pojasnil, da pri pripravi programa dela
ni bil znan periodični program dela SML, zato bomo vključevali
teme iz njene pristojnosti naknadno.

2. Nadalje menijo, da je treba v programu prikazati tudi skupna
zasedanja vseh treh zborov s SlS-i kot četrtim zborom. Temeljna
delegacija ugotavlja, da je bilo tako zasedanje predvideno v IV.
trimesečju 1986 s SlS-om stanovanjske skupnosti občine Ljubljana-
Šiška. Tega ni bilo in delegatom tudi ni bilo povedano zakaj je to
odpadio.

Predsednik skupščine je tudi na to pripombo podal pojasnilo, in
sicer je delegatom povedal, da je bilo gradivo sicer že dvakrat
pripravljeno, vendar ni bilo ustrezno, zato je bilo vrnjeno predla-
gatelju. Naloga se bo vključila v obravnavo v I. trimesečju 1987.

3. Predlagali so tudi dopolnitev programa s točko: »Poročilo
stanju in varovanju gozdov na območju občine Ljubljana-Siška«.

Predsednik skupščine je pojasnil, da se bo problematika obrav-
navala pod točko 3 - Prostorski razvoj in varstvo okolja.

Šentvid - ponovno zahtevajo, da se problematika kmetije Hoče-
var uvrsti na dnevni red zbora krajevnih skupnosti kot samostojna
točka.

Hinko Smrekar - poročilo o delovanju delovne skupnosti KS naj
se iz zadnjega trimesečja prenese vsaj v prvo polletje - obravnava
naj se prej z ozirom na problematiko. ki je lahko boleča.

Koseze - predlagajo dopolnitev programa dela v IV. poglavju -
Komite za varstvo okolja in urejanje prostora naj da poročilo o
uresničevanju prostorskega razvoja in varstva okolja v letu 1986 v
občini Ljubljana-Šiška.

Brez razprave so delegati vseh treh zborov soglasno sprejeli
naslednja
SKLEPA:

1. Skupščina sprejema Program dela zborov skupščine občine
Ljubljana-Šiška za leto 1987 s podanimi pripombami.

2. Skupščina sprejema periodični program dela zborov občinske
skupščine za I.trimesečje 1987.

Skupno zasedanje je bilo končano ob 17.uri.

SEKRETAR SKUPŠČINE
za Tatjana KOMAC

PREDSEDNIK SKUPŠČINE
Rado ROTER


